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Referat Folkemøte 01.10.16 
 

Innlandet utviklingslag 
Sted/dato: Bygdehuset i Sandvika 
01.11.16 

Referent: Mats Hegg Jacobsen Kl.     18:00 

Til stedet: 70 Fremmøtte inkl styret i Utviklingslaget 
 

Sak nr.  Sak Kommentar og behandling  

 Informasjon fra 
styreleder i Olavsvern 
Group AS 

Styreleder Gunnar Wilhelmsen orienterte de fremmøtte om planer og visjoner 
for den tidligere militære basen Olavsvern. Viste frem bilder og fortalte historien 
til hvordan Olavsvern ble kjøpt, og hvordan status er nå. Det har vært og er 
fortsatt plan om en arktisk offshore base/terminal. Men markedet her står litt 
stille akkurat nå, så dette er satt på vent. De har allerede i dag flere store aktører 
som leier lokaler. I tillegg er ett hybelhus med 155 hybler leid ut.  

  De fremmøtte fra salen fikk stille spørsmål underveis. Det ble stilt spørsmål om 
informasjonsflyten i forkant av større arbeider. For eksempel store steinuttak på 
Hundbergan sia av Olavsvern. Dette ble ikke informert i forkant. Bygda etterspør 
generelt mer info i forkant. Styreleder beklaget dette, og tok de til etterretning. 
Vi ser for oss at Utviklingslaget kan fungere som en slik informasjonskanal i 
fremtiden.  

  Det ble nevnt at Statens vegvesen kan være interessert i å leie kai ved bygging av 
ny E8 i Ramfjorden. Da må i tilfelle veien utbedres kraftig i forkant.  

   

  Styret i Innlandet utviklingslag er godt fornøyd med møtet, mange fremmøtte 
fra bygda og en god informasjon fra Olavsvern Group. Det ble også delt ut gratis 
refleksvester.  

   

   

   
 

Møtet slutt kl: 19.15 
 

 
 

 


